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Bestyrelsesmøde den 19. september 2023 

 

Til stede:  Erik Schaadt 

Jens Larsen 

 Mogens Jensen 

Qu Wang 

 Allan Hoff  

Lone Kielberg (ref.) 

Afbud: Frank Blinkenberg 

 

Dagsorden:  

1. Godkendelse af referater fra møde den 5. august og 22. august 2023 

2. Status for trænere v/Erik og Qu 

3. Økonomi - halvårsbudgettet gennemgås v/Frank 

4. Udkast til plan for udbydelse af træning for holdspillere v/Mogens 

5. Udkast til principper for banefordeling v/Lone 

6. Opsamling på banefordeling - hvordan kommer vi videre, og hvem er tovholder? v/Allan 

7. Medlemmers brug af fremmede trænere v/Mogens 

8. Orientering om forløbet af junior sommerturneringen. Hvordan kommer vi videre med "Vinter 

grand prix for juniorerne" v/Mogens. 

9. Orientering om indendørstrænings priser v/Mogens 

10. Skal Mogens oprette den sædvanlige konto til baneregnskab med HVT? v/Mogens 

11. Dato for næste møde 

12. Evt. 

 

Ad. 1 Godkendelse af referat 

 Referaterne fra møderne den 5. august og 22. august er godkendt. 

Ad. 2 Status for trænere 

 Miles Sheldon er ansat som træner i FTK. Bestyrelsen byder ham velkommen. 
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 Der er nu 3 fastansatte fuldtidstrænere i FTK. Erik og Qu vil inden for den næste måned 

skriftligt præcisere den enkelte træners rolle og arbejdsområde samt forslag til en plan for, 

hvordan trænerteamets ansvarsområder kan implementeres. Planen forelægges bestyrelsen 

på næste møde. Er der behov for at tilrette de enkelte træneres kontrakter, vil dette blive 

gjort snarest. Som udgangspunkt skal alle kontrakter være tidsbegrænset. Planen skal 

endvidere beskrive behovet for time- og hjælpetrænere. 

Ad. 3 Økonomi 

 Punktet udsættes til næste møde, da der var afbud fra Frank. 

Ad. 4 Udkast til plan for udbydelse af træning for holdspillere 

 Drøftes på næste møde. Planen skal omfatte 1.-2.holdsspillere samt veteran- og 

motionistholdspillere. 

Ad. 5 Udkast til principper for banefordeling 

Udkastet til principper for banefordeling blev vedtaget med få ændringer. Principperne 

lægges på hjemmesiden. 

Princippapiret affødte en diskussion af, hvorvidt det var nødvendigt at udarbejde disse 

principper. De fleste af de tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer vurderede, at det er 

nødvendigt – især set i lyset af udviklingen på sidste generalforsamling og de seneste par års 

uenighed i den på daværende tidspunkt siddende bestyrelse.  

Ad. 6  Opsamling på banefordeling 

 Fordelingen af indendørsbaner er afsluttet. Fremover er Mogens og Allan ansvarlige for at 

reservere baner i fx holdkampe og andre events, der ikke er en del af de faste kontrakttimer. 

Mogens sørger for, at Allan får adgang til at booke baner.  

Allan og Mogens bliver desuden ansvarlige for at følge op på indkomne mails med ønsker om 

banebookning. 

Ad. 7 Medlemmers brug af fremmede trænere 

Nogle medlemmer har efterlyst klare regler for brug af fremmede trænere (en træner, der 

ikke er ansat i klubben). Bestyrelsen har besluttet følgende: 

a) Hvis et medlem ønsker at træne med en fremmed træner, skal banen bookes gennem 

Wannasport 

b) Hvis et medlem ønsker at træne med en af klubbens trænere, skal medlemmet booke 

banen til banens pris 

c) Hvis et medlem ønsker at blive trænet af fx et familiemedlem, skal familiemedlemmet 

være medlem af FTK 

d) Der er særlige regler for træning i forbindelse med familietennis 



 

 
____________________________________________________________________ 
Ryttergårdsvej 120 3520 Farum 

Confidential 

Det blev foreslået, at der udarbejdes en liste med kontaktinfo og timepris for de af FTK’s 

trænere, som ønsker at udbyde privat træning. Listen kan hænges op på opslagstavlen i 

klubhuset. 

Ad. 8 Juniorturneringen ”Grand Prix” 

Sommerturneringen har være en succes, dog med visse udfordringer på grund af 

sommerferie. Det blev besluttet at gentage turneringen indendørs, og Mogens er tovholder 

på at planlægge turneringen. 

Ad. 9 Indendørs træningspriser 

De nye priser er meldt ud. Der udestår en opgave med at holde de nye priser og tilmeldinger 

op mod den forventede indtægt i budgettet. 

Ad. 10 Konto for baneregnskab med HVT 

Mogens opretter den ønskede konto for baneregnskab med HVT. 

Ad. 11 Dato for næste møde 

 Næste møde afholdes den 17. oktober kl.17-20 

Ad. 12 Eventuelt 

 Der skal udarbejdes et forslag til en udlejningskontrakt af indendørsbaner i FTK til HVT. 

Princippet er, at FTK er ejere af banen, og HVT er lejere. Kontrakten skal være færdig inden 

årsskiftet. Jens har sendt et forslag til Erik og Mogens, som snarest vender tilbage med 

eventuelle bidrag.  


